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Abstract (en)
A device for setting a projectile time fuse comprises a receiving coil arranged in the axis of the projectile (10) and a transmission-coil arrangement
(18) having ferrite elements (20) which extend parallel to the axis of the projectile (10) over the feed quadrant. The ferrite elements (20) are
surrounded by a flat-strip winding (22), this flat-strip winding extending essentially parallel to the feed direction of the projectile (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zur Tempierung eines Geschoß-Zeitzünders umfaßt eine in der Achse des Geschosses (10) angeordnete Empfangsspule und
eine Sende-Spulenanordnung (18), die Ferritelemente (20) aufweist, welche sich parallel zur Achse des Geschosses (10) über das Zuführsegment
erstrecken. Die Ferritelemente (20) sind von einer Flachbandwicklung (22) umgeben, wobei diese Flachbandwicklung im wesentlichen parallel zur
Zuführrichtung des Geschosses (10) verläuft. <IMAGE>
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